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Toimintavuonna Repun toimintaan osallistui 11 lasta ja kaikki pysyivät toiminnassa kevätkauden 

loppuun asti. Päivittäin lapsia oli paikalla 4-10. Koulun kerhoihin osallistui 8 lasta. Syyskaudella viisi 

lasta osallistui Luma-keskuksen etäyhteydellä järjestämään tiedekerhoon. Alun esittelyn jälkeen 

lapset askartelivat tai suorittivat annettujen ohjeiden mukaisesti jonkin pienen tiedeaktiviteetin. 

Kerho kokoontui 8 kertaa.  

Huoltajille teetetty Repun toiminnan arviointikysely tehtiin jälleen Wilman kautta. Kyselyyn vastasi 

vain yksi huoltaja. (liite 1) Hän oli tyytyväinen toiminnan kaikkiin osa-alueisiin. Tällaisella kyselyllä 

ei ole mitään arvoa toiminnan kehittämisen kannalta. Olemme vuosikymmenten aikana kokeilleet 

kaikkia mahdollisia arviointitapoja, mitä olemme keksineet, mutta vastaajien määrä on laskenut 

joka vuosi. Ainoastaan opetushallitukset teettämät valtakunnalliset kyselyt ovat saaneet osakseen 

parempaa kiinnostusta. Näitä kyselyjä on kuitenkin todella harvoin, viimeksi vuonna 2015. 

Lapset arvioivat toimintaa paperisella lomakkeella. (Liite 2) Lasten arvioinneissa kiusaaminen oli 

pysynyt ennallaan, vaikka asiaan oli yritetty puuttua monin eri tavoin. Lapset olivat kuitenkin sitä 

mieltä, että ohjaajat puuttuivat aina kiusaamiseen. Ohjaajien mielestä fyysinen koskemattomuus 

on vuosien saatossa parantunut, mutta puhetapa on muuttunut epäasiallisemmaksi.  

28.1 Joutsan kunnan hyvinvointi- ja sivistysjohtaja Mika Sirkka, apulaisrehtori Kustaa Hautamäki, 

Joutsa-Leivonmäen lähikirkkoalueen johtava pappi Riku Bucht ja varhaiskasvatuksen ohjaaja Tiina 

Korhonen kävivät keskustelua Repun ohjaajapalvelun ostosopimuksen jatkumisesta. Maaliskuussa 

seurakunta ilmoitti Joutsan kunnalle, ettei seurakunta enää jatka sopimusta ohjaajapalvelun 

myymisestä iltapäivätoimintaan syksyllä 2025. Iltapäivätoiminta jatkuu kuitenkin kolmen 

koulunkäynninohjaajan voimin. 

Kaudelle 2024–2025 pohdittavaksi asetetut kysymykset ja miten niihin on vastattu 

Miten saisimme paremmin puututtua lasten arvioinnissa esiin nousseeseen kiusaamisen 

kokemukseen?  

• Lasten kanssa puhuttiin paljon siitä, miten toisia tulee kohdella niin, että kaikilla olisi mukavaa. 

Tilanteisiin puututtiin heti ja keskustelemalla yritettiin saada yhteisymmärrystä aikaan.  

• Lasten kanssa tehtiin kauden alussa yhteiset säännöt, joihin voitiin viitata kauden aikana.  

• Luettiin tunnetaitoja edistäviä kirjoja. 

• Sekoitettiin kaveripareja niin, että lapset oppivat leikkimään laajemman porukan kanssa.  

• Mietittiin tekojen ja sanojen seurauksia. 

• Luotiin palkkiosysteemi kunnioittavasta käytöksestä kavereita kohtaan. 
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Repun tilastoja 

 

Lukuvuonna 2024–2025 toimintaan osallistui 11 eri lasta. 

 

 

Syyslukukaudella 2024 läsnäolopäiviä oli yhteensä 656 ja kevätkaudella 2025 niitä oli 599 

 


